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PROTOKÓŁ 
Z WIEJSKIEGO ZEBRANIA WYBORCZEGO 

SOŁECTWA Gwiździny 
 

 Zebranie odbyło się w dniu 14 lutego 2019 r. o godz. 18:00 w Szkole Podstawowej w 

Gwiździnach. 
 

Zebranie zostało zwołane przez Wójta Gminy na podstawie § 23 ust.1 Statutu Sołectwa 

Gwiździny uchwalonego przez Rady Gminy Nowe Miasto Lubawskie z/s w Mszanowie uchwałą 

Nr XLI/209/09 z dnia 29 grudnia 2009r. w sprawie nadania Statutu Sołectwu Gwiździny oraz 

zarządzenia Nr 6/2019 Wójta Gminy Nowe Miasto Lubawskie z dnia 21 stycznia 2019 r. w 

sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich w sołectwach na terenie Gminy Nowe 

Miasto Lubawskie. 

Na 606 osób uprawnionych, w zebraniu udział wzięło 66 mieszkańców sołectwa, co stanowi  

10% osób uprawnionych. W związku z tym zebranie odbyło się w pierwszym terminie. 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

 

W zebraniu uczestniczyli: 
 - Wójt Tomasz Waruszewski 
-  radny Zdzisław Domżalski 
-  sołtys Ireneusz Dąbrowski 

-  pracownik Urzędu Gminy Agnieszka Leśniewska 
 

 Porządek zebrania: 
1. Otwarcie zebrania i stwierdzenie ważności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności sołtysa i rady sołeckiej za 2018 rok. 

4. Dokonanie wyboru komisji skrutacyjnej. 

5. Dokonanie wyboru sołtysa: 

a) zgłaszanie kandydatur na sołtysa; 

b) przedstawienie zasad i trybu głosowania nad wyborem sołtysa, określonych w statucie  

    sołectwa;  

c) przeprowadzenie głosowania nad wyborem sołtysa i ogłoszenie wyników głosowania. 

6. Ustalenie liczby członków rady sołeckiej. 

7. Dokonanie wyboru rady sołeckiej: 

a) zgłaszanie kandydatur na członków rady sołeckiej; 

b) przedstawienie zasad i trybu głosowania nad wyborem członków rady sołeckiej, określonych  

    w statucie sołectwa; 

c) przeprowadzenie głosowania nad wyborem rady sołeckiej i ogłoszenie wyników głosowania. 

8. Wnioski, zapytania i informacje. 

9. Zakończenie zebrania. 
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Przebieg zebrania 
 

Ad 1 
Zebranie otworzył i prowadził Pan Zdzisław Domżalski wyznaczony przez Wójta Gminy Nowe 

Miasto Lubawskie do prowadzenia zebrania wiejskiego. 
Prowadzący obrady stwierdził, że zebranie odbywa się w pierwszym terminie, ponieważ 

uczestniczy w nim więcej niż 1/10 uprawnionych do udziału w zebraniu. 
Lista obecności stanowi załęcznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad 2 
Przewodniczący zebrania przedstawił porządek zebrania. Do zaproponowanego porządku obrad 

nie zgłoszono żadnych uwag. Porządek został podjęty jednogłośnie. 

 

Ad 3 
Sprawozdanie z działalności sołtysa i rady sołeckiej przedstawił sołtys Pan Ireneusz Dąbrowski. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2. 

 

Ad 4 
Przewodniczący zebrania zaproponował wybór komisji skrutacyjnej, która przeprowadzi tajne 

głosowanie sołtysa i rady sołeckiej. Poinformował również, że członkowie komisji skrutacyjnej 

nie mogą kandydować na sołtysa i do rady sołeckiej. 

 

W skład komisji skrutacyjnej weszły 3 następujące osoby, które wyraziły na to zgodę: 
 

1) Górtatowska Jolanta 
2) Hoppe Bożena 

3) Wierzbowski Arkadiusz 
 

Ad 5 
Wybory sołtysa 

a) Zgłoszono jednego kandydata na sołtysa – Ireneusz Dąbrowskiego, który wyraził zgodę na 

kandydowanie. Więcej kandydatów nie zgłoszono. 

b) Przewodniczący zebrania zapoznał zebranych z zasadami głosowania na sołtysa. 

c) Komisja skrutacyjna przygotowała karty do głosowania i rozdała zebranym. 

 

d) Po przeprowadzeniu głosowania Pani Bożena Hoppe odczytała protokół, który stanowi 

załącznik nr 3. Komisja skrutacyjna po przeliczeniu głosów stwierdziła, że w głosowaniu tajnym, 

Pan Ireneusz Dąbrowski uzyskał 65 głosów  na 66 oddanych (przeciw - 1 głos). 

 

Wójt Gminy Tomasz Waruszewski pogratulował wybranemu na sołtysa wsi Gwiździny Panu 

Ireneuszowi Dąbrowskiemu.  

           

Ad 6 
Ustalenie liczby członków rady sołeckiej. 

Pan Zdzisław Domżalski poinformował zebranych, że zgodnie ze Statutem Sołectwa, rada 

sołecka może liczyć od 3 do 6 osób, łącznie z sołtysem, który jest przewodniczącym rady 
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sołeckiej. Przypomniał, że w poprzedniej kadencji rada sołecka liczyła łącznie z sołtysem 5 osób, 

następnie  poprosił o zaproponowanie liczby członków rady sołeckiej. 

Zebranie ustaliło jednogłośnie, że rada sołecka będzie liczyła wraz z sołtysem 5 osób. 

 

Przewodniczący zebrania Pan Zdzisław Domżalski poddał pod głosowanie tę propozycję. 

W głosowaniu jawnym zebranie wiejskie jednogłośnie uchwaliło 5 osobowy skład rady 

sołeckiej. 

 

Ad 7 
Wybory rady sołeckiej 
a) zgłoszono następujących kandydatów na członków rady sołeckiej: 
1) Leśniewski Jacek 

1) Dąbrowski Dariusz 
2) Sargalski Leszek 

3) Domżalska Justyna 
4) Domżalski Zdzisław 
5) Gawińska Urszula 
6) Groszkowska Magdalena. 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie do rady sołeckiej. 

 

b) Przewodniczący zebrania przedstawił zasady głosowania do rady sołeckiej, a komisja 

skrutacyjna przygotowała karty do głosowania.       

Przed wyborem rady sołeckiej doszła jedna osoba, która podpisała się na liście obecności. Liczba 

osób głosujących wynosiła 67. 

 

c) Po przygotowaniu kart do głosowania Komisja skrutacyjna rozdała je zebranym. Po dokonaniu 

głosowania Komisja zebrała do urny wyborczej karty i dokonała obliczenia głosów.  

 

d) Po przeprowadzeniu głosowania Pani Bożena Hoppe odczytała protokół, który stanowi  

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

Do rady sołeckiej wybrani zostali: 
1) Domżalska Justyna 
1) Domżalski Zdzisław 

2) Groszkowska Magdalena 
3) Leśniewski Jacek 

 

Ad 8 
Wnioski, zapytania i informacje. 
 

Wójt Gminy podziękował za zeszłoroczne wybory samorządowe, za oddane głosy oraz za 

zaufanie. Podziękował również za dobrą współpracę z sołtysem oraz radą sołecką. 
 

Wodarz Gminy wyraził słowa podziękowania za zorganizowanie uroczystości otwarcia drogi w 

Gwiździnach. 
 

Wójt poinformował, że w tym roku będzie podłączany do sieci internet szerokopasmowy. 
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Wójt Gminy poinformował, że w bieżącym roku ruszy budowa świetlicy wiejskiej. Planujemy 

wydać na tą inwestycje 1 200 000 złotych.        
  

Wodarz Gminy przekazał informację dotyczącą ustawienia czasu oświetlenia w Gwiździnach. 

Gwiździny to pierwsza miejscowość, w której działa nasze gminne oświetlenie, nie jak do tej 

pory Energy.  Mamy dodatkowe oświetlenie przy drogach, planujemy postawić lampę przy 

drodze na cmentarz. 
    

Mieszkaniec zapytał w jakiej kwocie wpłynęło odszkodowanie za spaloną świetlicę wiejską. 
Wójt Gminy poinformował, że za spaloną świetlicę uzyskaliśmy 600 000 złotych. 
 

Mieszkanka zadała pytanie czy planowano zakup elementów siłowni plenerowej. 
Wójt Gminy udzielił odpowiedzi, że nie było to planowane, realizowaliśmy tylko plac zabaw. 

Elementy siłowni można zakupić ze środków funduszu sołeckiego. 

 

Mieszkaniec zapytał czy powstanie boisko wielofunkcyjne.     

Wójt Gminy odpowiedział, że były luźne plany kilka lat temu , gdzie była nadzieja na uzyskanie 

środków z Lokalnej Grupy Działania. Niestety nie udało się uzyskać środków na ten cel. 
 

Mieszaniec zapytał czy zostanie wykonany chodnik na cmentarzu. 

Wójt Gminy odpowiedział, że wniosek jest zasadny, musimy znaleźć środki na ten cel i wtedy 

wniosek zostanie zrealizowany. 

 

Zapytano o zakup nowego samochodu dla Ochotniczej Straży Pożarnej. 
Wójt Gminy udzielił odpowiedzi że, będziemy starali się pozyskać środki z zewnątrz na zakup 

samochodu. 

 

Zadano pytanie dotyczące budowy nowego zaplecza dla klubu sportowego Wicher Gwiździny. 
Wójt odpowiedział, ze musimy ustalić harmonogram działań, nie możemy robić wszystkiego na 

raz. 
 

Zapytano o naprawę dróg na wybudowaniach. 
Wójt odpowiedział, że czekamy na odpowiedni warunki pogodowe, drogi będą naprawiane. 

 

Zadano pytanie odnoście wycinki drzew pod Tylice.    
Wójt Gminy odpowiedział, że procedujemy, aby uzyskać pozwolenia na wycinkę drzew. Drzewa 

przy drodze stanowią duże zagrożenie, trzeba je wycinać. 
 

Zapytano o wodociąg pod Mroczno. 

Wójt Gminy odpowiedział, że powstanie czwarta nitka wodociągu pod Mroczno. 

 

Mieszkańcy zapytali czy istnieje możliwość zrobienia przejścia dla pieszych w Gwiździnach 

przy firmie Drew-Bak.         
Wójt Gminy udzielił odpowiedzi, że można to załatwić z Zarządem Dróg Powiatowych w 

Nowym Mieście lubawskim. 

 

Zadano pytanie co będzie dalej z parkiem przy dawnym pałacu w Gwiździnach. 
Wójt Gminy udzielił odpowiedzi, że park znajduje się na działce, która jest własnością Skarbu 

Państwa. KOWR ma wyczyści 
 park oraz przeprowadzi 
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 remont dawnego pałacu i wtedy park oraz budynek po dawnym pałacu przejdą we własność 

Gminy. Będziemy mogli wtedy podejmować decyzje co dalej robimy w tej sprawie. 

 

Ad 9              

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, prowadzący zebranie zakończył wiejskie zebranie 

wyborcze sołectwa Gwiździny. 

 

protokołowała                                                                       Przewodniczący zebrania 
 

Agnieszka Leśniewska                                                         Zdzisław Domżalski 
 

 

 

 

 

 
 


